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Protokół nr  5/ 2023 

 

Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 26.05.2023 r. 

 

       Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Kozubek – przewodnicząca Komisji do spraw 

Inwestycji. 

 

W obradach komisji uczestniczyli członkowie: 

 

- Komisji do Spraw Inwestycji, wg. załączonej listy obecności, 

 

oraz Pan Tomasz Lato – Wójt Gminy Masłów, Pani Monika Dolezińska - Włodarczyk – Wicewójt 

Gminy Masłów, Pan Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów, Pan Zbigniew Zagdański Pan 

Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej, Pani Anna 

Kucmin – Kierownik Referatu Rolnictwa Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, Pani 

Karolina Januchta – Inspektor BiGP , Pani Aneta Kułak  – Kierownik GOPS. 

  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

5. Projekt uchwały w sprawie: 

a)   zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Dolina 

Marczakowa na terenie gminy Masłów. 

b)       zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

c)       zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

d)       udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Zagnańsk z przeznaczeniem na realizację 

przebudowy istniejącego kanału sanitarnego na działkach ewid. nr 293/3, 294/3, 295/3 w msc. 

Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk oraz budowę nowego odcinka kanału sanitarnego w działce 

ewid. nr 370/3 stanowiącej pas drogowy w msc. Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk. 

6.  Sprawy inne 

7.  Zakończenie obrad 

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 4 listopada 

2020 roku, poz. 3838) w dniu 26 maja 2023 roku o godzinie 14:30 w Sali Samorządowej Urzędu 

Gminy - obrady w trybie hybrydowym (stacjonarno – zdalnym) , Przewodnicząca Komisji do spraw 

Inwestycji – Pani Małgorzata Kozubek otworzyła obrady komisji. 
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Ad. 2 

Stwierdzenie quorum.  

W posiedzeniu komisji uczestniczy 7 z 7 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą  

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Małgorzata Kozubek 

4. Tomasz Ksel 

5. Andrzej Kułak 

6. Artur Maciej Lis 

7. Ryszard Piotr Szymczuch 

Ad. 3 

              Przyjęcie porządku obrad. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Ryszard Piotr Szymczuch, Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła porządek obrad. 

 

Ad. 4 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści zawartych                      

w protokole. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Marek Łukasz Dudzik 

WSTRZYMUJE SIĘ  (1) 

Tomasz Ksel 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła protokół nr 4/2023. 

 

Ad. 5 

 Projekt uchwały: 

 

a)  w sprawie zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Dolina Marczakowa na terenie gminy Masłów 

W sprawie zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Dolina 

Marczakowa na terenie gminy Masłów, głos zabrał Pan Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu 

Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej.  Poinformował, iż jest uchwałą kończącą procedure 

planistyczną, którą rozpoczęto 24 lutego 2022r. uchwałą Nr XLIII/446/2022. Przedmiotem zmiany 

planu jest zmiana przeznaczenia części terenu rolniczego na cele zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej. Zmiana jednostkowa jest realizowana przez gminę, natomiast koszty urbanistyczne 

ponosi zainteresowana osoba zmianą planu. Reasumując, zaproponowane rozwiązania                                  

w opracowanym projekcie zmiany planu w zakresie funkcji dla obszaru o ukształtowanych 

tradycjach mieszkaniowych, z jednoczesnym uwzględnieniem zasad zrównoważonego rozwoju                   

i ochrony środowiska, przyczynią się do usprawnienia procesów realizacyjnych, co z kolei wpłynie 

na rozwój miejscowości Dolina Marczakowa i gminy Masłów. Korzyści z opracowania zmiany 

planu będą sprzyjać rozwojowi gminy Masłów i regionu świętokrzyskiego. 

Wobec powyższego uchwalenie przedmiotowego miejscowego zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego jest w pełni zasadne i celowe. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Dolina Marczakowa na 

terenie gminy Masłów 

 Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Ryszard Piotr Szymczuch, Marek Łukasz Dudzik 
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Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany nr 1 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Dolina Marczakowa na terenie gminy Masłów. 

 

b)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Szczegóły projektu  uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy przedstawił                    

Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Szczegółowo omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały 

budżetowej dotyczące poszczególnych zadań realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy 

Masłów. Poinformował o zwiększeniu planów dochodu tj.  

Zmniejsza się ogółem plan dochodów o kwotę 2.117.958,74 zł do kwoty 72.102.789,76 zł 

Zwiększa się plan dochodów w następujących działach: 

- dz.600 - Transport i łączność – zwiększa się plan dochodów o kwotę 1.336.191,00 zł z tytułu 

uzyskanego dofinansowania ze środków PROW w wysokości 63,63% wydatków kwalifikowanych 

na realizacje następujących zadań: 

- przebudowa drogi wewnętrznej - ul. Św. Floriana w Mąchocicach Kapitulnych, 

- przebudowa drogi wewnętrznej - ul. Kielecka w Woli Kopcowej. 

W wyniku pozytywnego rozstrzygnięcia sprawy sądowej dotyczącej budowy drogi gminnej                      

ul. Świętego Floriana gmina otrzyma kwotę łączną 42.180,00 zł. 

- dz.700 - Gospodarka mieszkaniowa - zwiększa się plan dochodów o kwotę 371,00 zł z tytułu 

odsetek od nieterminowych płatności czynszu. 

- dz.750 – Administracja publiczna - zwiększa się plan dochodów o kwotę 2.550,00 zł z tytułu 

środków otrzymanych w ramach rozliczenia ZIT KOF. 

- dz.754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zwiększony plan dochodów                    

o kwotę 60.000,00 zł z tytułu dotacji z Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie zakupu 

ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP w Mąchocicach Kapitulnych. 

-dz.756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających 

osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem – zwiększa się plan dochodów o kwotę 

28.159,26 zł z tytułu wpływu opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie 

hurtowym oraz nieterminowe wpłaty opłat lokalnych. 

-dz.900-Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększenie dochodów o kwotę 16.039,00 

zł z tytułu naliczonych kar umownych za nieterminowe wykonanie prac dotyczących projektowania 

oświetlenia ulicznego oraz z tytułu wpływów środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska. 

Razem plan dochodów został zwiększony o kwotę 1.443.310,26 zł. 

Zmniejsza się plan dochodów w następujących działach: 

- dz.600 - Transport i łączność – zmniejsza się plan dochodów o kwotę 136.798,32 zł w wyniku 

rozstrzygnięcia przetargu na realizację zadania „Przebudowa drogi wewnętrznej w Wiśniówce                            

na działce nr 14/84 na odcinku 230 m” zmniejszył się poziom dofinansowania. 

- dz.700 - Gospodarka mieszkaniowa - zmniejsza się plan dochodów o kwotę 3.400.000,00 zł                   

z tytułu planowanych sprzedaży nieruchomości znajdujących się w zasobach gminnych. 

-dz.801-Oświata i wychowanie - zmniejsza się plan dochodów o kwotę 24.470,68 zł w związku                 

z brakiem dofinansowania ze środków PFRON na wykonanie platformy dla osób                                      

z niepełnosprawnościami w SP w Mąchocicach Kapitulnych. 

Razem plan dochodów został zmniejszony o kwotę 3.561.269,00 zł. 

Zwiększa się ogółem plan wydatków o kwotę 3.024.076,49 zł do kwoty 85.388.345,19 zł 

Zmniejsza się plan wydatków w następujących działach: 
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- dz.801- Oświata i wychowanie – zmniejszenie planu o kwotę 140.600,00 zł z tytułu 

niemożliwości z przyczyn technicznych wykonania platformy dla osób z niepełnosprawnościami                

w SP w Mąchocicach Kapitulnych oraz z tytuły bieżących wydatków w wyniku analizy planu 

wykonania. 

Razem plan wydatków został zmniejszony o kwotę 140.600,00 zł. 

Zwiększa się plan wydatków w następujących działach: 

-dz.010 - Rolnictwo i łowiectwo - zwiększa się plan wydatków o kwotę 2.952,00 zł w związku                   

z robotami dodatkowymi na zadaniu budowa wodociągu i kanalizacji w Woli Kopcowej ul. Polna     

w kierunku ul. Jeziorkowej 

-dz.600 – Transport i łączność – zwiększa się plan wydatków o kwotę 1.977.560,00 zł na realizację 

następujących zadań inwestycyjnych: 

- przebudowa drogi wewnętrznej - ul. Św. Floriana w Mąchocicach Kapitulnych, 

- przebudowa drogi wewnętrznej - ul. Kielecka w Woli Kopcowej – zadania te będę realizowane 

przy dofinansowaniu z UE ze środków PROW oraz: 

- przebudowa ul. Sosnowej w Woli Kopcowej 

-dz.700 – Gospodarka mieszkaniowa - zwiększenie planu wydatków o kwotę 10.000,00 zł                          

w związku z bieżącą analizą planu wykonania. 

-dz.750 - Administracja publiczna – zwiększenie planu wydatków o kwotę 28.589,23 zł w związku 

z bieżącą analizą wykonania planu oraz dofinansowaniem w ramach ZIT KOF. 

-dz.754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zwiększenie planu wydatków              

o kwotę 60.000,00 zł z przeznaczeniem na przekazanie dotacji otrzymanej z Urzędu 

Marszałkowskiego na dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu pożarniczego dla OSP                     

w Mąchocicach Kapitulnych. 

- dz.801- Oświata i wychowanie – zwiększa się plan wydatków o kwotę 156.900,00 zł                               

na przebudowę kotłowni w SP w Woli Kopcowej oraz z tytuły bieżących wydatków w wyniku 

analizy planu wykonania. 

- dz.851 – Ochrona zdrowia - zwiększa się plan wydatków o kwotę 728.053,26 zł na realizację 

zadania „Termomodernizacja budynku Ośrodka Zdrowia w Masłowie Pierwszym” oraz na 

realizację zadań określonych w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz gminnym programie przeciwdziałania narkomanii. 

- dz.855 – Rodzina - zwiększenie planu wydatków o kwotę 23.446,00 zł w związku z bieżącą 

analizą wykonania planu wydatków jednostki GOPS 

- dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększenie wydatków o kwotę 

141.676,00 zł na realizację zadania „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania 

"Zagospodarowanie terenu w centrum Masłowa Pierwszego", budowę oświetlenia ulicznego oraz 

program opieki nad bezdomnymi zwierzętami. 

-dz.921- Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego- zwiększenie o kwotę 12.000,00 zł składające 

się ze zwiększenia dotacji podmiotowej dla Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom” oraz 

wydatków bieżących. 

-dz.926– Kultura fizyczna - zwiększa się plan wydatków o kwotę 23.500,00 zł zwiększenie 

środków dotyczących zadania „Budowa placu rekreacyjnego przy ul. Św. Floriana w Mąchocicach 

Kapitulnych” oraz bieżącego wykonania planu wydatków. 

Razem zwiększa się plan wydatków o kwotę 3.164.676,49 zł. 

W wyniku zmian w budżecie ulega zwiększeniu planowany deficyt budżetu o kwotę 5.142.035,23zł 

do kwoty 13.285.555,,43 zł. Sfinansowany będzie: 

- z wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy 
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wynikającej z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych oraz niewykorzystanych środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków 

nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi                 

w odrębnych ustawach oraz wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 

ustawy o finansach publicznych i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania 

finansowanego z udziałem tych środków – 7.826.770,20 zł 

- nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych -458.785,23 zł 

- planowanego do zaciągnięcia kredytu komercyjnego w wysokości 5.000.000,00 zł 

 

Następnie wywiązała się dyskusja. Pani Radna Małgorzata Kozubek zadała pytanie czy zamiast 

piecy olejowych można zastosować fotowoltaikę.  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że piece olejowe powinny 

pozostać, ponieważ będą „wspierały” halę np. gdy będą wysokie mrozy bądź nastąpi awaria. 

 

Pan Radny Stanisław Doleziński zadał pytanie dotyczące ul. Floriana oraz platformy dla 

niepełnosprawnych przy szkole podstawowej w msc. Mąchocicach Kapitulnych.  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że platforma dla 

niepełnosprawnych nie zostanie wykonana,  wiąże się to z brakiem wystarczającego miejsca dla 

umiejscowienia platformy. 

Pan Wójt poinformował, że na ul. Floriana (druga część ul. Florian) zostanie wykonana nakładka 

asfaltowa z pełną podbudową drogi oraz uregulowanie spływu wód. Pan kierownik BiGP Dariusz 

Korczyński dodał, że zgodnie z miejscowy planem zagospodarowania przestrzennego pojawiło się 

dużo terenów budowlanych, dlatego też droga ta stanowi jedyny dojazd do domostw.  

 

Pan Radny Ryszard Piotr Szymczuch zadał pytanie dot. utrzymania porządku przy ośrodka zdrowia 

w Mąchocicach Kpitulnych,  kto jest za to odpowiedzialny i kiedy zostanie skoszona trawa wokół 

ośrodka.   

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że jeśli chodzi o opróżnianie 

koszy, zbieranie śmieci, utrzymania czystości chodników odpowiedzialni są użytkownicy ośrodka. 

Natomiast jeśli chodzi o koszenie traw wykonują to pracownicy gospodarczy gminy. Pan Wójt 

dodał, że trawa zostanie skoszona w najbliższym czasie.  

 

Pani Radna Małgorzata Kozubek zadała ile jest przeznaczonych pieniędzy na bezdomne zwierzęta.  

Odpowiedzi udzielił Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Pan Skarbnik poinformował, że w planie 

było 120 000,00 zł na cały program tj. sterylizacja, kastracja, wyławianie, przetrzymywanie 

zaangażowanych pieniędzy jest obecnie 118 000,00 zł, dokładamy 50 000,00 zł. 

Pani Inspektor BiGP Karolina Januchta dodała, że zwiększenie kwoty spowodowane jest 

zwiększeniem ilości odławianych zwierząt oraz zwiększeniem ceny za tą usługę. 

 

Pan Radny Tomasz Ksel zadał pytanie dotyczące kredytu tj. jakie są szacunkowe koszty przyznania 

obsługi. 

Odpowiedzi udzielił Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Pan Skarbnik poinformował, że były brane 

pod uwagę dwie opcje tj. czy zaciągnąć kredyt czy obligacje. Korzystniejszy jest kredyt 

komercyjny. W przypadku kredytów nie ma prowizji, kosztów obsługi, na obecną chwilę jest 

WIBOR i marża. 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Gminy.  

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis 

 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 

2029 

Szczegóły projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029 

przedstawił Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Pan Skarbnik powiedział, że zmiany w WPF wynikają 

w całości ze zmian w budżecie Gminy. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 
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Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

d) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Zagnańsk z przeznaczeniem                    

na realizację przebudowy istniejącego kanału sanitarnego na działkach ewid. nr 293/3, 294/3, 

295/3 w msc. Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk oraz budowę nowego odcinka kanału 

sanitarnego w działce ewid. nr 370/3 stanowiącej pas drogowy w msc. Kajetanów Dolny, 

Gmina Zagnańsk  

W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Zagnańsk z przeznaczeniem na realizację 

przebudowy istniejącego kanału sanitarnego na działkach ewid. nr 293/3, 294/3, 295/3                                  

w msc. Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk oraz budowę nowego odcinka kanału sanitarnego                   

w działce ewid. nr 370/3 stanowiącej pas drogowy w msc. Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk, głos 

zabrał Pan Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej.  

Poinformował, iż przebudowa istniejącego kanału sanitarnego na działkach ewid. nr 293/3, 294/3, 

295/3 w msc. Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk oraz budowa nowego odcinka kanału sanitarnego 

w działce ewid. nr 370/3 stanowiącej pas drogowy w msc. Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk                 

ma na celu poprawę jakości życia mieszkańców Gminy Masłów w miejscowości Wiśniówka. 

Przyjęty w projekcie sposób realizacji inwestycji z odprowadzeniem części ścieków do Gminy 

Zagnańsk, ma wpływ na rozwiązania techniczne dla pozostałej części sieci kanalizacji sanitarnej                

w Gminie Masłów, jak również ma wpływ na zmniejszenie kosztów realizacji całej inwestycji. 

Mając na względzie powyższe podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.    

Następnie wywiązała się dyskusja. Pan Radny Tomasz Ksel zadał pytanie ile domów będzie 

korzystało z tej kanalizacji.  

Odpowiedzi udzielił Pan Kierownik BiGP Dariusz Korczyński. Pan Kierownik poinformował, że 

ścieki będą odprowadzane z 6 domów.  piece olejowe powinny pozostać, ponieważ będą 

„wspierały” halę np. gdy będą wysokie mrozy bądź nastąpi awaria. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Zagnańsk z przeznaczeniem    na realizację przebudowy 

istniejącego kanału sanitarnego na działkach ewid. nr 293/3, 294/3, 295/3 w msc. Kajetanów Dolny, 

Gmina Zagnańsk oraz budowę nowego odcinka kanału sanitarnego w działce ewid. nr 370/3 

stanowiącej pas drogowy w msc. Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk . 

 Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 
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Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy 

Zagnańsk z przeznaczeniem  na realizację przebudowy istniejącego kanału sanitarnego na działkach 

ewid. nr 293/3, 294/3, 295/3 w msc. Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk oraz budowę nowego 

odcinka kanału sanitarnego w działce ewid. nr 370/3 stanowiącej pas drogowy w msc. Kajetanów 

Dolny, Gmina Zagnańsk. 

Ad. 6 

 Sprawy inne. 

Na zakończenie obrad wywiązała się dyskusja.  

Pan Radny Andrzej Kulak zadał pytanie dotyczące dofinansowania drogi dojazdowej ul. Spokojnej 

w Masłowie Pierwszy. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że droga dojazdowa 

najprawdopodobniej nie będzie brała udziału w naborze wniosków o dofinansowanie, ponieważ 

dofinansowanie ok. 30 – 40 tys. zł. jest dużo niższe niż koszt inwestycji ok. 500 000,00zł. Pan Wójt 

poinformował, że niebawem ukaże się kolejna edycja dofinansowania na budowę dróg.  

 

Pani Radna Małgorzata Kozubek poinformowała, że przy ul Spacerowej w msc. Masłowie 

Pierwszym mieszkańcy nie mogą dojeżdżać do dalszej swoich posesji, ponieważ nie ma dalszej 

części asfaltu. Obecnie dojeżdżają przez swoje posesje. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że gmina jest w posiadaniu 

dokumentacji projektową wraz z pozwoleniem na budowę, w związku z tym w przyszłości będzie 

wykonywana taka droga. 

 

Pan Radny Andrzej Kułak poinformował, że mieszkańcy Podklonówki nie są zadowoleni                         

z proponowanych nakładek przez powiat  (smoła lepi się do wszystkiego). 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że w powiecie bardzo często 

stosuje się metodę natryskową przy modernizacji dróg.  

Pan Skarbnik Zbigniew Zagdański dodał, że w dniu 09.06.2023r. Odbędzie się komisja objazdowa 

ze Starostwa Powiatowego  Kielce sprawdzająca stan dróg w gm. Masłów. 

 

Ad. 7 

Zakończenie obrad. 
Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w komisji  

i o godz. 15:23 zamknęła obrady. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:  

Ewelina Dąbrowska 
                                                                                                              Przewodnicząca Komisji 

                                                                                                         Inwestycji 


